
                 Generalforsamling i Strandhuse Grundejerforening

                                                  Barkladen, Egebjergvej 172
                                                fredag 19. april 2024 kl. 19.00

1. Valg af ordstyrer
Poul Erik Mogensen blev valgt og konstaterede, at
generalforsamlingen er lovligt indkaldt.

2. Bestyrelsens beretning ved formanden
Som konstitueret formand gav Jan Nielsen følgende beretning:
”Da vores formand Mette er udtrådt af bestyrelsen har jeg været formand. Vi har i 
årets løb haft arbejdsdag, sommerfest og juleskovtur. Der er blevet solgt et par huse.”
Kommentarer: Pia Clausen nævnte, at vi har haft en udflugt med sejlads på et 
vikingeskib. Hun takkede Sinéid og Theis for initiativet. Iris foreslog en runde, hvor 
vi præsenterede os selv. 
Beretningen blev herefter godkendt.

3. Forelæggelse af revideret regnskab
Øyvind Kristoffersen forelagde regnskabet, der udviser et årsoverskud på 6356 kr.
og en formue på 48656 kr. Jørgen Jensen gjorde opmærksom på, at der kunne komme
ejendomsskat på vores strandgrund i 2025 grundet nye regler. 
Derefter blev regnskabet for 2023 godkendt.

4. Indkomne forslag
Indkøb af buskrydder. 
Det blev vedtaget, at bestyrelsen køber en elektrisk buskrydder.

5. Kontingentfastsættelse
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent, dvs. 450 kr. pr. parcel.
Dette blev vedtaget.

6. Valg
a. Bestyrelsesmedlemmer for 2 år: Øyvind blev genvalgt og Vivian Mortensen blev 
valgt.
b. To suppleanter for 1 år: Inger Kristiansen og Sanne Østergård blev valgt.
c. En revisor for 2 år: Michael Sørensen stillede op og blev valgt.
d. En revisorsuppleant for 1 år: Poul Erik Mogensen vil gerne fortsætte som 
suppleant.

Vivian bebrejdede bestyrelsen for ikke at informere om formandens udtrædelse af 
denne, samt at undlade at indkalde en suppleant. Øyvind meddelte, at bestyrelsen 
tager kritikken til efterretning. Sanne oplyste, at hun i den opståede situation har 



hjulpet bestyrelsen med hjemmesiden og med indkaldelser til generalforsamlingen.

7. Eventuelt
Asger spurgte ind til, om vi kunne sælge vores fælles strandgrund. Dette kunne der 
ikke umiddelbart gives svar på.
Vivian ville gerne have ført til referat, at alle hundeejere opfordres til at samle op 
efter deres hunde. Ligeledes bør vi sætte nye skilte op, så ingen er i tvivl om 
opfordringen.

Poul Erik afsluttede generalforsamlingen med tak for god og saglig tone. Der var 21 
grundejere tilstede.
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